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Zápis z jednání
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 4/2012

konaného dne 7. 9. 2012

Přítomni:

1. Miroslav Báňa 6. Stanislav Jirků

2. Jaroslav Doležal 7. Milan Plodík

3. Luboš Kabátek 8. Jaroslav Lebruška

4. Vladimír Černý (předseda) 9. Hana Strnadová (tajemnice)

5. Jan Nekula (místopředseda)

Nepřítomni (omluveni):

1. Petr Horák 3. Václav Kodet

2. Jiří Jež

Hosté:

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana)

2. Jan Míka (ředitel KSÚSV)

3. Pavel Bartoš (ODSH)

4. Pavla Radová (Svaz důchodců, ČR, o. s. MO)

Program:

1. Zahájení;

2. Kontrola splnění usnesení z minulých jednání;

3. Projednání zařazení nových požadavků do zásobníku – pořadníku investičních akcí 
a souvislých oprav (zařazení pod čarou);

4. Projednání dalších požadavků měst a obcí;

5. Informace k sestavování rozpočtu pro rok 2013 v kapitole doprava;

6. Informace o koordinačních poradách s obcemi k drážní dopravě na rok 2013;

7. Diskuse, různé;

8. Závěr.

1. Zahájení 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné 
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 8 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání 
nebyly vzneseny žádné připomínky.

Libor Joukl informoval o situaci ve společnosti ICOM Transport, a. s. a uvedl na pravou míru 
nepravdivá tvrzení zástupců této společnosti, která poškozují dobré jméno Kraje Vysočina.
Pro Kraj Vysočina zajišťuje službu základní dopravní obslužnosti formou linkových autobusů 22 
dopravních společností. S každou z nich byla uzavřena platná smlouva o závazku veřejné 
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služby ve veřejné linkové osobní dopravě. Kraj Vysočina nemá vůči společnosti ICOM 
Transport, a. s. žádný závazek po lhůtě splatnosti.
Libor Joukl dále okomentoval problematické oblasti hospodaření dopravní společnosti ICOM 
Transport, a. s., provedl srovnání tří největších dopravců v Kraji Vysočina z pohledu nákladů, 
tržeb, výnosů, ztráty a stáří vozového parku a okomentoval výkazy nákladů a tržeb z přepravní 
činnosti jednotlivých dopravců za rok 2011.

Členové dopravní komise se seznámili se všemi podklady o zabezpečení dopravní obslužnosti 
v Kraji Vysočina a přijali následující usnesení:

Usnesení 011/04/2012/DK
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina
doporučuje

- neustupovat a tvrdě hájit stanoviska Kraje Vysočina,
- zahájit přípravné práce na hledání alternativ a náhradních dopravců pro zabezpečení 

základní dopravní obslužnosti v Kraji Vysočina.
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).

2. Kontrola splnění usnesení z minulých jednání
Pavel Bartoš sdělil, že všechny úkoly z minulého jednání byly splněny. Postupuje se dle závěrů 
dopravní komise.
Členové dopravní komise vznesli požadavek dále podporovat znovuobnovení provozu přímého 
rychlíkového spojení mezi Znojmem a Prahou. Naléhavost tohoto spojení vzrůstá mimo jiné 
i vlivem připravované rekonstrukce dálnice D1.

Usnesení 012/04/2012/DK
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina
podporuje
obnovení rychlíkového železničního spojení Znojmo – Praha a 
vyzývá
vedení Kraje Vysočina, aby společně s Jihomoravským krajem usilovalo o znovuzavedení tohoto 
spojení.
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).

3. Projednání zařazení nových požadavků do zásobníku – pořadníku investičních akcí 
a souvislých oprav (zařazení pod čarou)
Krásná Hora
Žádost o opravu nebo částečnou rekonstrukci silnice III/34750 od křižovatky Mozolov směr
Okrouhlice ke křižovatce se silnicí II/150.
Závěr:
Dopravní komise doporučuje zařazení opravy komunikace III/34750 do zásobníku akcí.

Arnolec
Žádost o převzetí účelové komunikace do vlastnictví Kraje Vysočina a opravu komunikace 
III. třídy vedoucí přes obec Arnolec a Meziříčko a silnice II/348 na území okresu Žďár nad 
Sázavou.
Závěr:
Dopravní komise nedoporučuje převzetí účelové komunikace do vlastnictví Kraje Vysočina.
Dopravní komise doporučuje zařazení opravy komunikace III. třídy vedoucí přes obec Arnolec 
a Meziříčko a silnice II/348 na území okresu Žďár nad Sázavou do zásobníku akcí.
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Radošov
Žádost o opravu komunikace III/3519 od křižovatky se silnicí II/351 po konec obce Radošov.
Závěr:
Dopravní komise nedoporučuje zařazení opravy komunikace III/3519 do zásobníku akcí, 
doporučuje pokračovat v běžné údržbě KSÚSV.

Čechtín
Žádost o rekonstrukci silnice II/349 v úseku Čechtín – Svatoslav.
Závěr:
Dopravní komise doporučuje zařazení opravy komunikace II/349 v úseku Čechtín - Svatoslav do 
zásobníku akcí.

Číměř
Žádost o opravu komunikace II/401 procházející obcí Číměř, v délce zhruba 600 metrů.
Závěr:
Dopravní komise doporučuje KSÚSV zahájit jednání s obcí o spolupráci na přípravě 
rekonstrukce průtahu, s případným vybudováním chodníků a úpravou veřejných prostranství.

4. Projednání dalších požadavků měst a obcí
Mikroregion Novoměstsko
Žádost o opravu a následné převzetí do vlastnictví Kraje Vysočina spojovací účelové 
komunikace mezi místní částí Rokytno a místem, kde se stýkají katastry obcí Vlachovice a Tři 
Studně.
Závěr:
Dopravní komise nedoporučuje převzetí pozemní komunikace do vlastnictví Kraje Vysočina.

5. Informace k sestavování rozpočtu pro rok 2013 v kapitole doprava
Hana Strnadová informovala, že rozpočet Kraje Vysočina v kapitole Doprava byl pro rok 2012
nastaven ve výši 1 450 mil. Kč. Pro rok 2013 je připravován rozpočet na kapitole Doprava ve 
výši 1 586,141 mil. Kč.
V rozpočtu kraje zůstanou stejně jako v letošním roce vyčleněny finanční prostředky na 
bezpečnost silničního provozu, na soutěž „Mladý cyklista“, na přípravu a zahájení výběrových 
řízení na dopravní společnosti zajišťující základní dopravní obslužnost, dotace obcím na údržbu 
veřejné zeleně, dotace na podporu veřejných letišť.
Zachován bude také grantový program Bezpečná silnice a Podpora budování dětských 
dopravních hřišť.

Zasedání opustil člen komise Jaroslav Doležal.

Usnesení 013/04/2012/DK
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina
bere na vědomí
informace k sestavování rozpočtu pro rok 2013 v kapitole Doprava.
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).

6. Informace o koordinačních poradách s obcemi k drážní dopravě na rok 2013
Hana Strnadová uvedla, že koordinační porady s obcemi proběhly na jaře letošního roku. 
Rozsah dopravy a finančních prostředků zůstane stejný jako v letošním roce. 
Dne 27. 7. 2012 byl schválen nový jízdní řád na rok 2013.
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Usnesení 014/04/2012/DK
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina
bere na vědomí
informace o koordinačních poradách s obcemi k drážní dopravě na rok 2013.
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).

7. Diskuse, různé
Jan Míka pozval členy komise na akci „Cestářské rodeo“, která bude probíhat dne 14. září 2012, 
od 9:30 v areálu Krajské správy a údržby silnic Vysočiny.

8. Závěr
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a práci v celém volebním období
a ukončil zasedání.

Vladimír Černý v. r.
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina

Zpracovala Dana Vrábelová dne 10. 9. 2012.




